

北京 + 内蒙雪域之旅 BEIJING + INNER MONGOLIA SNOW EXPERIENCE

8D6N







<mark>第一天</mark> 吉隆坡 র 北京

(机上用餐)

☑ 接机后,入住酒店

第二天

北京 🖯 (490公里) 呼和浩特 (早/午/晚)

- ☑ 搭乘动车前往呼和浩特 (约2.5小时)
- ☑ 冰壶体验
- ☑ 大召寺
- ☑ 塞上老街

第三天

呼和浩特 🖨 (180公里) 响沙湾 🖨 (180公里) 呼和浩特 (早/午)

- ☑ 响沙湾 (雪圈、雪地转转、雪地摩托)
 - *含娱雪: 雪圈(每人一个不限次数),雪地转转 (每人一次)、雪地摩托(每人一次)
 - *若未到雪季,替换为自费项目:全地形车、骑骆驼、网红无人小火车体验套票(220元/人)
- ☑ 宽巷子

第四天

内蒙古 🖯 (490公里) 北京 (早/午/晚)

- ☑ 搭乘动车前往北京 (约2.5小时)
- ☑ 颐和园
- ☑ 外观鸟巢
- ☑ 外观水立方

第五天

北京

(早/午/晚)

- ☑ 天安门广场, 前门大街, 大栅栏步行街, 北京坊
- ☑ 故宫*每周一闭馆,如遇故宫闭馆或限流,调整为雍和宫
- ☑ 天坛

第六天

古北水镇

(旦/生

- ☑ 古北水镇 *司马烧酒坊,永顺染坊,镇远镖局,八旗会馆, 日月岛广场
- ☑ 音乐水秀舞, 无人机表演 (根据天气情况)

第七天

第八天

北京 🖨 (120公里) 大兴

(早/午/晚)

- ☑ 慕田峪长城 (含缆车上下)
- ☑ 恭王府花园
- ☑ 什刹海
- ☑ 鼓楼大街
- ☑ 前往机场

☑ 抵达吉隆坡

北京 🛪 吉隆坡

观光景点:

呼到性蛙

- 大召寺 大召寺是中国内蒙古呼和浩特玉泉区南部的一座藏传佛教寺院,属于格鲁派(黄教)。
 大召寺其中"召"为藏语寺庙之意。汉名原为"弘慈寺",后改为"无量寺"。因为寺内供奉一座银佛,又称"银佛寺"。
- ◆ **塞上老街** 塞上老街位于内蒙古自治区呼和浩特市玉泉区大召历史文化旅游区内,是一条有上百年历史的商业街区。整条街区建筑保留明清式建筑风格。
- ◆ 宽巷子 呼和浩特宽巷子美食街是一个以回族为主体的城市街区。该街区伊斯兰文化氛围浓郁,民族特色鲜明,且在呼和浩特市区内有较高的知名度。
- ◆ 冰壶体验 冰壶又称掷冰壶,冰上溜石,是以队为单位在冰上进行的一种投掷性竞赛项目,被大家喻为冰上的"国际象棋",它考验参与者的体能与脑力,展现动静之美。

鄂尔多斯

◆ 响沙湾滑雪场 - 如果你喜欢沙漠,又喜欢雪那么来冬季来响沙湾滑雪场就对了,你在这里可以体验沙漠度假的快乐时光,尽情挥发畅快冬季雪场的激情丝滑,解锁沙漠滑雪初体验,一边沙漠,一边雪境,还有贴心的缓坡雪道,配备国际水准的雪具装备拥有专业资深教练团队打造响沙湾滑雪新标杆项目。

北京

- ◆ 鸟巢 国家体育场、又名"鸟巢",位于北京奥林匹克公园中心区南部,为2008年北京奥运会的主体育场、举行了2008年夏季奥运会、残奥会开闭幕式、田径比赛及足球比赛决赛,以及2022年冬季奥运会、冬残奥会开闭幕式。
- ◆ 水立方 国家游泳中心,别名"水立方"、"冰立方",位于北京市朝阳区北京奥林匹克公园内(北京市朝阳区天辰东路11号),始建于2003年12月24日,于2008年1月正式竣工,2020年11月27日,国家游泳中心冬奥会冰壶场馆改造工程通过完工验收,"水立方"变身为"冰立方"。
- ◆ 天安门广场 天安门广场,位于北京市东城区东长安街,其历经多次修改与变动,最终形成南北长880米,东西宽500米,面积达44万平方米的大型广场,是世界上最大的城市广场。
- 的中心。 ◆ 天坛 - 原名"天地坛",位于北京市东城区永定门大街东侧。为明、清两代皇帝祭天、祈谷和

故宫 - 北京故宫位于中国北京市,是中国明清两代的皇家宫殿,旧称紫禁城,位于北京中轴线

- 祈雨的场所。是中国现存最大的古代祭祀性建筑群
 募田峪长城 慕田峪长城,位于北京市怀桑区渤海镇慕田峪村,距北京城区73千米,享有"万里长城,慕田峪独秀"的美誉。慕田峪长城全长5400米,是中国最长的长城,也是北京十六景
- ★ 古北水镇 古北水镇度假区整体规划为"六区三谷",分别为老营区、民国街区、水街风情区、卧龙堡民俗文化区、汤河古寨区、民宿餐饮区与后川禅谷、伊甸谷、云峰翠谷。古北水镇是集观光游览、休闲度假、商务会展、创意文化等旅游业态为一体,服务与设施一流、参与性和体验性极高的综合性特色休闲国际旅游度假区。
- ◆ 什劃海 位于北京市西城区东北部(北京城区中轴线的西北部),与东城区接界。是古高梁河下游河道形成的洼地型湖泊。金称白莲潭,元称积水潭、海子,明逐渐称什刹海。



√ 6早餐/6午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 烧卖风味 ★ 涮羊肉
- ★ 老北京风味 ★ 炸酱面风味
- ★ 烤鸭风味



酒店住宿(6晚)

- ✓ 北京木棉花酒店或同级
- x1晚
- ✓ 呼和浩特香格里拉或同级
- x2晚 x2晚
- ✓ 北京临空皇冠假日或同级✓ 古北水镇大酒店或同级
- x1晚

自费项目:全地形车,骑骆驼,网红无人小火车体验套票 (220元/人)*参考24年冬季套票,具体活动项目请以实际为准





SCHEDULE

DEPARTURE T BEIJING (MOB)

☑ Check in hotel

BEIJING 🖟 (490km) HOHHOT **D2**

- ☑ Beijing to Hohhot by High-Speed Train (EST 2.5 HRS)
- ☑ Curling Experience
- ✓ Dazhao Temple✓ Sai Shang Old Street

HOHHOT 🖨 (180km) XIANGSHAWAN (180km) HOHHOT (B/L)

- Xiangshawan (Snow Tube, Snowmobile, Snow Spin)
- Included Snow Tube (Each person give one tube and unlimited to play), Snowmobile (Each person once), Snow Spin (Each person once)
- If it is not yet the snow season, activities will be replaced with Optional tour: all-terrain vehicles, camel riding, or the unmanned train experience package (RMB220/Person)
- ☑ Kuanxiangzi

INNER MONGOLIA 🛱 (490km) BEIJING

- $\ensuremath{\,\boxtimes\,}$ Inner Mongolia to Beijing by High-Speed Train
- ☑ Summer Palace
- ✓ The Bird's Nest Stadium (Exterior view)
 ✓ Water Cube (Exterior view)

BEIJING

(B/L/D)

- ☑ Tiananmen Square, Qianmen Street, Dashilan Pedestrian Street, Beijing Fun
- The Forbidden City is closed every Monday. If the Forbidden City is closed or has limited capacity, it will be adjusted to

D₆ **GUBEI WATER TOWN**

(B/L)

(B/L/D)

- ☑ Gubei Water Town
 - Yongshun Dyehouse, Zhenyuan Security ssembly Hall, Riyuedao Square
- ☑ Music Water Show Dance & Drone show

BEIJING 🗐 (120km) DAXING

- ✓ Mutianyu Great Wall (Includes two way cable car)
 ✓ Prince Gong's Mansion Garden
 ✓ Shichahai
- ☑ Gulou Street
- ☑ Send to Airport

DEPARTURE T KUALA LUMPUR

☑ Arrival Kuala Lumpur



√ 6 Breakfasts / 6 Lunches / 4 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Shaomai Specialty
- ★ Mutton Hotpot
- ★ Roast Duck Specialty
- ★ Old Beijing Cuisine ★ Zhajiangmian Noodles Specialty

TOURIST ATTRACTIONS:

HOHHOT

- Dazhao Temple Dazhao Temple, located in the southern part of Hohhot's Yuquan District in Inner Mongolia, is a Tibetan Buddhist temple belonging to the Gelugpa (Yellow Religion). The original Chinese name was "Hongci Temple," after that changed to "Wuliang Temple." Because it enshrines a silver Buddha, it is also known as the "Silver Buddha Temple."
- Sai Shang Old Street Located in the Dazhao Historical and Cultural Tourist Area of Yuquan District, Hohhot, Sai Shang Old Street is a commercial street with over a hundred years of history. The buildings along the street retain the architectural style of the Ming and Qing Dynasties.
- Kuanxiangzi Kuanxiangzi Food Street in Hohhot is a city block mainly dominated of Hui ethnic presence. The street has a rich Islamic cultural atmosphere and distinctive ethnic characteristics, enjoying high popularity in Hohhot city
- **Curling Experience -** Curling, also known as ice curling, is a sport where teams compete on ice with throwing stones. Known as "chess on ice," it tests participants' physical strength and mental acuity, showcasing a unique combination of movement and stillness

ORDOS

Xiangshawan Ski Resort - If you like deserts and snow, Xiangshawan Ski Resort in winter is the place to go. You can enjoy a fun winter experience in the desert while releasing your passion for smooth skiing on snow. Discover the unique experience of skiing in the desert, with gentle slopes and international-standard equipment. A professional coaching team elevates Xiangshawan to a new standard for desert skiing.

BEIJING

- Bird's Nest The National Stadium, commonly known as the "Bird's Nest," is located in the southern part of the Beijing Olympic Park. It served as the main stadium for the 2008 Beijing Olympics, hosting the opening and closing ceremonies, athletics competitions, and the final football match. It was also the venue for the 2022 Winter Olympics and Paralympics opening and closing ceremonies.
- Water Cube The National Aquatics Center, also known as the "Water Cube" or "Ice Cube," is situated in the Beijing Olympic Park. Built on December 24, 2003, it was completed in January 2008. On November 27, 2020, the venue transformation project for the Winter Olympics curling event passed its final inspection, converting the "Water Cube" into the "Ice Cube."
- **Tiananmen Square** Tiananmen Square, located in the Dongcheng District of Beijing, is the world's largest city square. With a north-south length of 880 meters and an east-west width of 500 meters, it covers an area of 440,000 square meters and has undergone multiple modifications and changes over time.
- Forbidden City The Forbidden City, also known as The Imperial Palace, is located in the heart of Beijing, serving as the royal palace of the Ming and Qing Dynasties.
- Temple of Heaven Originally named the "Tiandi Temple," it is located on the east side of Yongdingmen Street in Dongcheng District, Beijing. It was the site where the emperors of the Ming and Qing Dynasties held sacrificial ceremonies to pray for good harvests and rain. It is the largest existing ancient sacrificial building complex in China.
- Mutianyu Great Wall The Mutianyu Great Wall is located in Bohai Town, Huairou District, Beijing, 73 kilometers from downtown Beijing. Known as "The Most Beautiful Section of the Great Wall", the Mutianyu section stretches 5,400 meters, making it the longest Great Wall in China and one of the sixteen scenic spots in Beijing
- Gubei Water Town Gubei Water Town is a comprehensive leisure and international tourism resort area with features integrating sightseeing, leisure and vacation, business conference and exhibition, creative culture and others. The town is divided into six districts: Laoying District, Republic of China Street District, Waterfront Style District, Wolongbao Folk Culture District, Tanghe Ancient Village District, and Homestay Restaurant District, as well as three valleys: Hou Chuan Zen Valley, Eden Valley, and Yunfeng Green Valley.
- Shichahai Located in the northeast of Xicheng District (northwest of Beijing's central axis), Shichahai is a lake formed by the downstream channel of the ancient Gaoliang River. Its name has changed over the dynasties, and today it is known for its historical and cultural significance.



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- Beijing Kapok hotel or similar class
- √ Hohhot Shangri-La or similar class
- Beijing Crowne Plaza International Airport or similar class
- ✓ Gubei Water Town Hotel or similar class
- x1 Night x2 Nights
- x2 Nights
- x1 Night

Optional Tour: All-terrain vehicles, camel riding, and the unmanned train experience package (220RMB/person)
*Refer to the 2024 Winter Package, activities are subject to availability.

·北京+内蒙古 BEIJING+INNER MONGOLIA ·

货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB		信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *以当天厂率为准* *Subject to currency of the day*		拨号代码 Dial Code	中国 China	: +86 : +86
电压 Voltage	电压 - 220 伏特 Voltage - almost always 220 V		插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字 扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia		行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.	
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Au 25°C ~ 3°C 30°C ~ 19		g S	Autumn 秋季 9月-11月 Sep to Nov 24°C~3°C	Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7° C ~ -15° C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准**
飞机型号 Aircraft Type	Airbus 330	-			
Departure Date: 出发日期: Tour Fare: 团费:		Flight: 航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:			
Tipping: 小费: Visa: 签证:			Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	ı Fee:	
	GD Partner:				



GD Partner: